
III. KRAJEVNE SKUPNOSTI
V okviru sprejetih smernic za uresničevanje družbenega

plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1976-1980 v letu 1979
so bile v prvem polletju uresničene naslednje naloge:

- v vseh KS, razen v novoustanovljeni KS Dravlje II. in III. so
bili v tem obdobju dokončno izvoljeni organi krajevne samou-
prave za novo mandatno obdobje, to so skupščine delegatov
krajevnih skupnosti, sveti skupščin delegatov ter njihove komi-
sije in odbori.

V novoustanovljenih KS Dravlje pa so izvolili KK SZDL z
nalogo dokončno formirati vse samoupravne organe novousta-
novljene KS.

- v zvezi z dogovarjanjem doslednejšega izvajanja financira-
nja zadovoljevanja skupnih potreb in interesov delovnih Ijudi in
občanov s strani samoupravnih interesnih skupnosti so bili tudi
v letošnjem letu s strani KS zbrani vsi programi razvoja s
posameznih področij in dostavljeni SIS, katere so nato posa-
mezne naloge vključevale v svoje programe.

Priznati moramo, da kakega posebnega kvalitetnega na-
predka v izvajanju financiranja skupnih potreb in interesov
delovnih Ijudi in občanov v KS ni bilo, kljub temu, da so
nekatere SIS(predvsem komunalna) pripravile konkretnejši in
preglednejši program financiranja po KS. Ob tem pa moramo
poudariti, da so nekatere SIS družbenih dejavnosti vezane na
vsakoletni limit povečanja sredstev in jih tudi to veže na sistem
programiranja in financiranja.

- na osnovi planov razvoja posameznih KS za leto 1979 je bil
v skladu s sprejetimi stališči in srednjeročnim planom ter dolo-
čili samoupravnega sporazuma o načinu združevanja in upo-
rabe sredstev za financiranje planov in programov razvoja KS
na skupščini sprejet osnutek enotnega plana razvoja KS finan-
ciran \z združenih sredstev delavcev TOZD in drugih delovnih
skupnosti in posredovan podpisnicam v dokončen sprejem. Do
30. 6. 1979 jebiloKSiztehsredstevnakazanih 3,968.689,95 din.

- Izdelana je bila informacija 6 delu in razvoju KS v naši
občini in tudi obravnavana in sprejeta na zboru KS skupščine
občine Ljubljana-Šiška. V zvezi s preoblikovanjem KS je bil v
krajevni skupnosti Dravlje izveden referendum o razdelitvi KS v
tr1 krajevne skupnosti, ki je bil tudi pozitivno izglasovan. V
nekaterih ostalih KS pa razprave in priprave na preoblikovanje
še potekajo.

- kot doslej so tudi v tem obdobju KS aktivno sodelovale z
družbenopolitičnimi organizacijami svojega terena, kakor tudi

občiiie. V tem času je bila tudi s strani OK SZDL izvedena
»Akcija 93 KS«, na osnovi katere je bil pripravljen predlog
preobrazbe in preoblikovanja posameznih KS na osnovi inte-
resa delovnih Ijudi in občanov posamezne KS.

- KS so tudi aktivno sodelovale s samoupravno stanovanjsko
skupnostjo, predvsem pri ustanavljanju novih hišnih svetov v
novoustanovljenih soseskah, kot osnovi za delovanje krajevne
samouprave in družbenopolitičnih organizacij.

- tudi v tem obdobju so po KS potekale akcije (predvsem
izgradnje domov) z udeležbo krajevnega samoprispevka tako v
denarju, vrednostnih papirjih - obveznicah za ceste, vloženem
delu in materialu. Žal se nam tudi v tem obdobju pojavlja še
stara praksa, da se teh akcij in načina sofinanciranja posamez-
nih nalog poslužujejo primestne in vaške krajevne skupnosti.
Tega načina sofinanciranja pa se je doslej od SIS-ov poslužila
le samoupravna kamunalna skupnost za protiprašno obdelavo
cest in poti, za kar ji gre vsa pohvala.

Ker v letošnjem letu poteka četrto leto sedanjega srednjeroč-
nega obdobja, so se po KS že pričele priprave na sprejem
naslednjega srednjeročnega obdobja. Če bi si ogledali stanje za-
prvo polletje opravljenih del po posameznih KS, bi ugotovili, da
je bilo to zelo različno. Tako so nekatere krajevne skupnosti že
sprejele sklep o pripravi plana in delovni program ter priprav-
Ijale analizo in smernice, bile pa so tudi take, ki teh zadev niso
imele urejenih. Skratka, lahko rečemo, da so se v globalu
nekoliko zamujali roki za sprejem posameznih faz priprav na
sprejem srednjeročnega plana, kar pa je bilo pozneje nadokna-
deno.

Vzrok temu so bile predvsem kadrovske težave (volontersko
delo komisij), kakor tudi to, da še nimamo dokončno sprejetih
sprememb GUP, zemljiško kmetijskega plana, kakor tudi nedo-
rečeno sistemsko financiranje KS.


